

Tampereen yliopisto
Reettorit ry
Hallituksen kokous 10/2021
Aika: 03.05.2021 klo. 17:00
Paikka: Saaran luona ja Zoomissa
[https://tuni.zoom.us/j/3465861747?pwd=](https://tuni.zoom.us/j/3465861747?pwd=TkFRQ1pSREFIMkIrZW1UcDdKdXZ3dz09)
[=TkFRQ1pSREFIMkIrZW1UcDdKdXZ3dz09](https://tuni.zoom.us/j/3465861747?pwd=TkFRQ1pSREFIMkIrZW1UcDdKdXZ3dz09)
Meeting ID: 346 586 1747 & passcode: 255296



Esityslista

1.Kokouksen avaaminen	2
2.Kokouksen järjestäytyminen	2
3.Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus	2
4.Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi	2
5.Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen	3
6.Ilmoitusasiat	3
7.Talousasiat	3
7.1 Starttipaketti ja muut pankkiasiat	4
7.2 Taloudellinen tilanne	4
7.3 Kunniamerkit	4
7.4 Haalarimerkkien myynti muille viestinnän järjestöille	4
8.Koulutuspolitiikka	5
9.Sidosryhmät ja yritysysteistyö	5
10.Tapahtumat	5
10.1 Ääniaallot	6
10.2 Päätärit	6
10.3 Linjaus tapahtumien peruutuksista ja vaihtoehtoisista toteutustavoista	6
10.4 Sitsit Comedia ry:n kanssa	6
11.Tuutorointi	7
11.1. Tsemppipaketti 2021	7
11.2. Haalarien tilaus	7
12.Viestintä	8
13.Vuosijuhlat ja muu vastaava	8
14.META	8
15.Kokouksen päättäminen	8

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 17.03.

2. Kokouksen järjestäytyminen

Läsnäolijat:

Saara Nissi

Vilhelmiina Kivioja

Jenna Ala-Rantala

Nita Koivisto

Maiju Asuja

Elisa Kähkönen

Anni Hakala

Heini Maula

Mari Juvani

Tomas Rossi

Neea Nenonen

Puheenjohtaja

etänä Zoomin kautta, Sihteeri

paikalla kohdat 7.1-15

paikalla kohdat 7.2-15

etänä Zoomin kautta

etänä Zoomin kautta

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Esityksen mukaan.

4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta.

Päätös: Hyväksytään esityslista seuraavin muutoksin: poistetaan kohta 10.1 Beerbong-turnauksen kiertopalkintoon budjetointi, sillä se on hoidettu jo aiemmin.

5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen

Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat.

Päätös: Hyväksytään edellinen pöytäkirja vasta seuraavalla kertaa, kun sihteeri on läsnä.

6. Ilmoitusasiat

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi.

Päätös:

21.4. RIP tanssitunnille osallistui 10 opiskelijaa.

22.4. Saara Nissi osallistui Syndikaatin tapaamiseen.

23.4. Wappupesis peruttiin sään takia ja tilalla järjestettiin Zoom-treeni, johon osallistui 5 opiskelijaa.

25.4. Wappubingoon osallistujia oli 25.

26.4. Järjestettiin Reettorikahvit, osallistujia oli noin 25.

27.4. Wappusitseille osallistujia oli noin 150.

30.4. Beerpong-turnaukseen osallistujia oli 27.

1.5. Wappupiknikille Zoomissa osallistujia oli 18.

3.5. Mennessä Tsemppipaketin oli tilannut 15 hakijaa.

7. Talousasiat

Tilillä nyt: 3575,56€

Käteiskassassa nyt: 718,25€

7.1 Starttipaketti ja muut pankkiasiat

Esitys: Käydään läpi, millaiset sopimukset pankin kanssa tehdään ja missä mennään pankkiasioiden kanssa.

Keskustelu: Pankkiin on oltu yhteydessä, mutta asia on yhä auki.

Päätös: Anni selvittää asiaa lisää ja tekee sopimuksen halvimmalla mahdollisella hinnalla.

7.2 Taloudellinen tilanne

Esitys: Tarkastellaan taloudellista tilannetta ja tehdään linjauksia sen mukaisesti.

Keskustelu: Rahastonhoitaja Anni esittelee järjestön taloudellisen tilanteen, kun kautta on mennyt puolisen vuotta.

Päätös: Pyritään syksyllä perimään tapahtumista pientä osallistumismaksua, jotta saadaan tasoitettua taloudellista tilannetta.

7.3 Kunniamerkit

Esitys: Keskustellaan siitä, miten kunniamerkkien teettämisen kanssa edetään. Kenen vastuulla, tehdäänkö tiimi, kuka suunnittelee?

Keskustelu: Kartoitetaan halukkaita suunnittelijoita.

Päätös: Perustetaan kunniamerkitiimi, johon kuuluvat Anni, Saara ja Ingá.

7.4 Haalarimerkkien myynti muille viestinnän järjestöille

Esitys: Keskustellaan viestintäaiheisten (loistava viestijä, uusi jodel-merkki) haalarimerkkien myymisestä muille viestinnän järjestöille. Tehdäänkö vielä ennen lomaa, että järjestöt saisivat myyntiin fukseille heti syksyllä?

Keskustelu: Keskustellaan siitä, onko haalarimerkeille kysyntää ja olisiko se

kannattavaa.

Päätös: Anni ottaa yhteyttä muihin viestinnän ainejärjestöihin haalarimerkkien myymisen suhteen.

8. Koulutuspolitiikka

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista koulutuspoliittisista asioista koulutuspoliittisen vastaavan johdolla.

Keskustelu: Käytiin keskustelua viime Reettorikahvien palautteen läpikäymisestä, sillä tilanne ei mennyt silloin parhaalla mahdollisella tavalla.

Päätös: Vilhelmiina ja Saara lähestyvät opettajia palautteen kehittämisen suhteen.

9. Sidosryhmät ja yritysyhteistyö

Esitys: Keskustellaan sidosryhmäyhteistyökuvioista sidosryhmävastaavan ja yrityssuhdevastaavan johdolla.

Keskustelu: Käytiin läpi esimerkiksi vuosijuhlien yrityssuhdekuvioita. Yhteistyö Juveneksen kanssa silliksen suhteen etenee ja Nokian panimon kanssa saatiin sopimus juomista sillikselle. Yhteistyö Bonkerin kanssa on myös alulla.

Päätös: Esityksen mukaan.

10. Tapahtumat

Esitys: Keskustellaan tapahtumista tapahtumavastaavien johdolla.

Keskustelu: Wapun tapahtumat menivät todella hyvin. Keväällä on enää tulossa päättärit.

Päätös: Esityksen mukaan.

10.1 Ääniaallot

Esitys: Keskustellaan Ääniaaltojen järjestämisestä

Keskustelu: Ollaan oltu yhteydessä Tallink Siljaan ja Matkapoikiin. Lisäksi keskusteltiin mainosten tekemisestä, markkinoinnista ja haalarimerkeistä.

Päätös: Esityksen mukaan.

10.2 Päätärarit

Esitys: Keskustellaan päätäreiden järjestämisestä ja ajankohdan vaihtamisesta

Keskustelu: Rehti ei luultavasti ole valmis päätäreihin mennessä. Lisäksi keskusteltiin päätäreiden ohjelmasta.

Päätös: Esityksen mukaan.

10.3 Linjaus tapahtumien peruutuksista ja vaihtoehtoisista toteutustavoista

Esitys: Keskustellaan siitä, miten tapahtumien peruutusmahdollisuuteen pitäisi varautua etukäteen ja miten siitä olisi hyvä viestiä jäsenistölle.

Keskustelu: Keskustellaan siitä, miten vaihtoehtoiset järjestämistavat tuodaan markkinoinnissa ja infoissa esille.

Päätös: Urheilutapahtumien kohdalla mainitaan jatkossa aina säävaraus ja vaihtoehtoinen suunnitelma. Samoin toimitaan myös muiden tapahtumien kohdalla, mikäli korona on yhä vahvasti vaikuttava tekijä.

10.4 Sitsit Comedia ry:n kanssa

Esitys: Järjestetään vuosijuhlateemaiset sitsit Vaasan viestinnän ainejärjestö, Comedian, kanssa. Tapahtumaa on alustavasti suunniteltu Vaasaan 9.10.

Keskustelu: Puhuttiin esimerkiksi vastavuoroisen majoittumisen mahdollisuudesta sitsien ja happojen suhteen. Saara ottaa vastuuta tapahtuman vetämisestä.

Päätös: Esityksen mukaan.

11. Tuutorointi

Esitys: Keskustellaan tuutorivastaavan johdolla tulevan syksyn tuutoroinnista.

Keskustelu: Käytiin läpi jo vähän fuksitapahtumien järjestämistä syksyllä, nyt kun muiden tapahtumien päivämääriä on alkanut selvitä.

Nita Koivisto, Aliisa Alatossava ja Johanna Kaivo-oja on valittu KV-tuutoreiksi. KV-tuutorointi asia on jonkin verran selvinnyt, mutta on yhä vähän epäselvä.

Päätös: Esityksen mukaan.

11.1. Tsemppipaketti 2021

Esitys: Tsemppipaketti 2021 on saatu valmiiksi ja se lähetetään hakijoille 4. tai 5.5.

Paketti on kuitenkin mahdollista tilata 7.5. asti. Tsemppipaketti löytyy täältä:

https://docs.google.com/document/d/1UfKVXnqE9Hi2Ipga2cchLUNKBjgluQ_ul8y2iTM9_Vk/edit?usp=sharing

Keskustelu: Tilauksia on tullut 15kpl.

Päätös: Esityksen mukaan.

11.2. Haalarien tilaus

Esitys: Sovitaan, kuka on vastuussa ensi syksyn haalareiden tilaamisesta.

Keskustelu: Mietitään onko tilauksesta vastuussa tuutorvastaava vai yrityssuhdevastaavat.

Päätös: Päätetään, että yrityssuhdevastaavat hoitavat haalareiden tilauksen.

12. Viestintä

Esitys: Keskustellaan viestintään liittyvistä ajankohtaisista asioista.

Keskustelu: Hakua Instagramin kesätyö-kampanjaan jäsenistölle ollaan laittamassa auki. Blogipostauksen tekemiseen nettisivuille on tehty lyhyet ohjeet.

Päätös: Esityksen mukaan.

13. Vuosijuhlat ja muu vastaava

Esitys: Keskustellaan vuosijuhliin liittyvistä ajankohtaisista asioista.

Keskustelu: Vuosijuhlatiimi kokousti 26.4. Kokouksessa päätettiin pukukoodi, joka on iltapuku. Koronan varalle B-suunnitelma on juhlien siirtäminen vuodella eteenpäin. Päätös juhlien pitämisestä tehdään syyskuun alussa. Muuten päätettiin esimerkiksi palkata kuvaajiksi TT-kamerat.

Päätös: Esityksen mukaan.

14. META

Toiminta-avustusta TREY:lle on täytetty.

15. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 19.02.

Pöytäkirja hyväksytty 6.9.2021
Tampere

Saara Nissi
Puheenjohtaja

Vilhelmiina Kivioja
Sihteeri

